
SPØRGSMÅL NR. S 1085
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: ministeren for forskning, innovation og videregående 

Dato: 7. februar 2013

Stillet af: Mads Rørvig (V)

Er ministeren enig med RUC's prorektor, Hanne Leth Andersen, i, at det kan 

være skadeligt for humaniorauddannelserne, hvis disse indretter sig efter 

erhvervslivets behov, jf. prorektorens udtalelser til Politiken den 7. februar 

2013: »Danske humanistiske kandidater har været meget respekterede i 

udlandet, i kraft af hvordan uddannelsen er bygget op. Det risikerer vi at 

sætte over styr, hvis vi bliver for kortsigtede i vores planlægning og indretter 

os efter virksomhedernes behov«?

(Spm. nr. S 1085).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 7. februar 2013

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på vmadr@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk.

2012-13
S 1085
Offentligt


